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Zápisnica z 2. zasadnutia Výboru Mestskej časti 5 (VMČ 5) zo dňa 16.02.2023 

 

Prítomní:  Galia Matúš 

      Holeček Jaroslav 

       Hric Stanislav 

       Krištofík Miloš 

       Mráz Rastislav 

       Puschenreiter Marcel 

       Vavrova Tatiana 

Ospravedlnení: Kováč Martin 

    Praženka Marián 

    Šoganová Jana 

 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia, predstavenie členov VMČ 

      2. Schválenie programu zasadnutia 

      3. Zásady pre činnosť VMČ 

                  4. Termíny zasadnutia VMČ 

      5. Participatívny proces „Plánuj mesto Trnava“ 

      6. Rozdelenie spravovania a udržiavania skriniek v pôsobnosti VMČ 5 

      7. Rôzne 

      8. Prijatie uznesení a záver 

 

K bodu 1: 

P.Holeček, predseda VMČ 5, privítal všetkých prítomných členov VMČ 5, hostí z radov občanov 
mestskej časti Linčianska a ospravedlnil neprítomných členov Výboru. Informoval tiež, že za 
podpredsedníčku Výboru bola na 1. zasadnutí VMČ 5 zvolená p.Vavrová 

Na 2. zasadnutí VMČ nebol zvolený sekretár z dôvodu ospravedlnenej neúčasti viacerých 
členov. Bolo dohodnuté, že tento bod bude presunutý na nasledujúce zasadnutie. Zápisnicu zo 
zasadnutia napíše p.Holeček. 

K bodu 2: 

P.Holeček predstavil návrh programu zasadnutia.  

Hlasovanie o programe zasadnutia: za: 7; zdržal sa: 0; proti: 0 

K bodu 3: 

P.Holeček informoval o  vzorových Zásadách pre zriaďovanie a činnosť výborov mestských 
častí. Keďže väčšina členov už v uplynulých obdobiach pracovala vo VMČ, zásady, ktoré sú tiež 
uverejnené na stránke mesta Trnava, VMČ zobral informáciu na vedomie. 

 



 

2 
 

K bodu 4: 

Na zasadnutí bolo jednomyseľne dohodnuté, že stretnutia VMČ 5 budú vždy v týždni vo štvrtok 
po zasadnutí mestského zastupiteľstva o 18,00 hod v Dennom centre seniorov na Limbovej 
ulici. Okrem toho môžu byť tiež zasadnutia VMČ 5 podľa potrieb a dohody členov VMČ. Takéto 
mimoriadne stretnutie bude dňa 23.03.2023. Termíny zasadnutí v tomto kalendárnom roku: 

23.03.2023; 27.04.2023; 29.06.2023; 21.09.2023; 14.12.2023.  

Hlasovanie o termínoch zasadnutí VMČ 5 v r. 2023: za: 7; zdržal sa: 0; proti: 0 

K bodu 5: 

P.Holeček informoval o stretnutí poslancov MsZ k projektu Plánuj mesto Trnava.ktoré sa 
uskutočnilo 08.02.2023 v zasadačke MsZ v Trnave. Stretnutie zorganizoval odborný garant 
participatívneho procesu tohto projektu spoločnosť PDCS a pracovníčky MsÚ Trnava. 
Stretnutia sa zúčastnili tiež viacerí poslanci z nášho VMČ 5. Pán Holeček predstavil tento 
projekt, informoval o ideových zámeroch, ktoré sa týkajú našej mestskej časti. Informoval tiež, 
že do 17.02.2023 je možné doplniť ešte poslancami ideové zámery. Na zasadnutí boli 
navrhnuté a jednomyseľne schválené tieto tri návrhy ideových zámerov: 

1/ Revitalizácia zelenej plochy v okolí Kaplnky Trnavskej Panny Márie na Zelenečskej ulici v 
Trnave v susedstve obytného domu na Zelenečskej 53. Pozemok je vo vlastníctve mesta 
Trnava, parc.č. LV 8262. 

2/ Vybudovanie osvetlenia a rekonštrukcia chodníka pre cyklistov a peších na ľavom brehu 
Trnávky s napojením na Vajslovu ul. v Trnave  - od ul. Vlárskej po ul. Mikovíniho. Ulica a chodník 
slúžia na športovú a rekreačnú činnosť pre chodcov, cyklistov a rekreačných bežcov. Pozemky 
sú vo vlastníctve mesta Trnava. 

3/ Revitalizácia trávnatého zeleného pásu pri horúcovode na uliciach Gen.Goliana a 
Nerudovej. Pozemok je vo vlastníctve mesta Trnava, parc.č. LV 8399. 

P.Holeček zašle následne návrhy p.Ivane Vidovej na MsÚ Trnava. 

Hlasovanie o návrhoch na doplnenie 3 ideových návrhov do projektu Plánuj mesto Trnava: 
za:7; zdržal sa: 0; proti: 0 

K bodu 6: 

VMČ 5 má v správe 4 informačné skrinky. Bola dohodnutá nasledovná starostlivosť zo strany 
členov VMČ 5 o tieto skrinky: 

- ul. Zelenečská pri internáte – p.Kováč (zatiaľ návrh bez jeho súhlasu, pretože nebol 
prítomný na zasadnutí) 

- ul. Gen. Goliana pri otočke autobusu – p.Vavrová  
- ul. Bratislavská pri BONO – p.Hric 
- ul. Bulharská/Tamaškovičova – p.Holeček 

P. Vavrová žiada o opravu pántov na informačnej skrinke pri konečnej autobusovej zastávke a 
zároveň prosíme o vyčistenie všetkých vyššie spomenutých skriniek. 

K bodu 7: 

- p. Krištofík navrhol v budúcnosti v spolupráci s mestom doriešiť čistenie kanálových 
výpustov na Coburgovej ul., odstránenie náletových stromkov a kríkov a upratanie 
neporiadku po neprispôsobivých občanoch v obytnej časti sídliska na Coburgovej ul. 
Bolo dohodnuté, že p.Holeček spolu s p.Krištofíkom si pôjdu priestor pozrieť, urobia 
fotodokumentáciu a na nasledujúcom zasadnutí sa budeme problematikou zaoberať 
 

- p. Mráz žiada preveriť na MsÚ metodiku rozdelenia referendových miestností, nakoľko 
obyvatelia  z ul.Gorkého mali určené na hlasovanie v referende miestnosť na 
Priemyselnej ulici, napriek skutočnosti, že priamo na ZŠ Gorkého bola zriadená iná 
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samostatná miestnosť na hlasovanie v referende. Apeluje na kompetentných, aby sa 
podobná situácia už nezopakovala. 
 

 
- p. Mráz informoval, že aktuálne obyvatelia bytových domov na Tamaškovičovej ulici č. 

12 – 15 spisujú petíciu za zlepšenie situácie s parkovaním, nakoľko v tejto lokalite nie je 
zo strany mesta vytvorené jediné parkovacie miesto a aktuálne sú obyvatelia 
menovaných bytových domov pravidelne pokutovaní zo strany MsP kvôli parkovaniu na 
Jasnej a Strednej ulici. Uvedený stav sa ešte zhorší po zavedení plošného zákazu 
parkovania na chodníkov. Požaduje teda, aby odbor dopravy zabezpečil vyznačenie 
parkovacích miest na chodníku na Jasnej ulici. Taktiež žiada o preverenie možnosti 
otočenia jednosmerky tak, aby vozidlá prúdili v smere od Bulharskej cez Strednú na 
Šípovú ulicu.   
 

- p.Hric vysvetlil princíp parkovania v meste, princípy vyznačenia nových parkovacích 
miest a následnú prípravu rezidenčného parkovania na všetkých sídliskách pri 
zavádzaní rezidenčného parkovania. V diskusii viacerí členovia a hostia poukázali na 
skutočnosť, že aj keď sa na sídlisku Linčianska vytvorí rezidenčné parkovanie, tak tu 
stále bude nedostatok parkovacích miest. Preto je potrebné postaviť na sídlisku 
parkovací dom. Pán Hric preverí do budúceho zasadnutia VMČ stav v plánovanej štúdii 
výstavby tohto domu a bude o tom informovať. 
 

- P.Žigmund kritizoval, že tam, kde boli stojiská kontajnerov, mali už dávno vzniknúť 
parkovacie miesta. P Vavrová informovala, že s MsÚ už k danej veci iniciovala diskusiu a 
konzultuje žiadosť o pretvorenie pôvodných stojísk na parkovacie miesta. Na meste 
pracujú so zoznamom zrušených pôvodných stojísk a ich následnou premenou na 
spomínané parkovacie miesta.    P. Holeček avízoval, že preverí u p.Stachu na MsÚ, v 
akom stave je príprava premeny týchto stojísk na parkovacie miesta. Členovia výboru 
sa zhodli na dôležitosti tohto kroku a uvítajú jeho promtnú realizáciu. 
 

- p.Kebys informoval, že viacerí občania vnútrobloku č.4 kde p. Kebys býva, nesúhlasia s 
vytvorením ohradeného priestoru pre venčenie psov a vyjadril nesúhlas s osádzaním 
repasovaných hracích prvkov, aké navrhujú projektanti. Zároveň vyjadril žiadosť doplniť 
spomínaný vnútroblok o nové, moderné hracie prvky a zachovať multifunkčnosť dvora 
č. 4.  P Vavrová a p. Gallia, sa vyjadrili k procesu prípravy humanizácie obytných dvorov 
gen. Goliána, rovnako informovali, že tieto podnety pravidelne interpretujú 
projektantom na interných stretnutiach a rovnako preferujú v čo najväčšom množstve 
vytvoriť moderné funkčné vnútrobloky. Zároveň informovali, že žiadosť o ohradené 
výbehy vzišli z viackolovej participácie k revitalizácii.   Po dlhej diskusii p.Kebysovi 
odporučil p.Mráz,  aby deklaroval podpismi občanov, že občania sú vo veľkej väčšine 
proti vybudovaniu ohradených plôch v spomínanom dvore. Ostatní členovia avízovali, 
že preveria, v akom štádiu realizácie sa tento projekt nachádza. 
 

- Panie Malatinská, Brodňanová a Stachová opätovne požiadali o povolenie vybudovať v 
priestore zeleného pásu pri horúcovode „Mariánsky stĺp“. P.Hric vysvetlil prítomným 
históriu predchádzajúceho schvaľovania tohto návrhu, a širšie súvislosti k tomutu 
bodu, ktorý bol v uplynulom volebnom období zamietnutý majetkovou komisiou MsÚ, 
ktorej je členom,  z dôvodov zmluvného vzťahu a podmienky v zmluve o kúpe 
pozemkov od predchádzajúceho majiteľa týchto pozemkov.  
 
P.Mráz navrhol postupnosť 3 krokov k jeho realizácii a prísľub, že na tento proces 
koncepčne dohliadne:   
 - 1.pozemok, na ktorom by mal stĺp stáť, je zaťažený vecným bremenom od 
predchádzajúceho vlastníka. Je potrebné rokovať s ním o povolení výnimky v 
kúpnopredajnej  zmluve pozemku                                                                                                  
- 2.musí byť urobená vizualizácia projektu a následne musí prebehnúť schvaľovací 
proces na úrovni mesta                                               
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- 3. pred realizáciou takéhoto diela musí ešte pred jeho dokončením prebehnúť verejná 
prezentácia a informovanie obyvateľov sídliska, v snahe zabrániť následne negatívnym 
emóciám, príp. jeho poškodzovaniu. 
 

Členovia VMČ 5 hlasovaním jednomyseľne podporili návrh výstavby Mariánskeho stĺpa 

- Hlasovanie o podpore projektu výstavby Mariánskeho stĺpa na sídlisku Linčianska:            
za: 7; zdržal sa: 0; proti:  

K.bodu 8. 

P.Holeček zosumarizoval prijaté uznesenia a odporúčania. 

Poďakoval všetkým členom a prítomným hosťom za účasť na zasadnutí a pripomenul, že ďalšie 
zasadnutie sa bude konať dňa 23.03.2023 o 18.hod. a ukončil zasadnutie. 

 

Zápisnicu napísal: Jaroslav Holeček, v.r. 

 

                                         

 

 

 

 

  

 

  


